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Jessika von Malmborg, tf.  Avdelningschef §§12-32 
Sara Hallström, tf.  Avdelningschef §§12-32 
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Justerare Elvir Kazinic (S), Ole-Jörgen Persson (M) 
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§ 1 
Val av justerare, dag för justering och godkännande av 
dagordning  

Beslut  
Elvir Kazinic (S) och Ole-Jörgen Persson (M) utsågs att justera 
dagens protokoll. Justeringen äger rum den 24 februari 2023. 
Dagordningen godkändes med tillägget: 
Nytt ärende 32 Granskning AIF Kista. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 26 januari 2023 justerats den 27 januari 2023. 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 21 februari 2023 justerats den 21 februari 2023. 
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§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2023/75 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2022/727 
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§ 5 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2023/66 
 
 

Sida 7 (46)



 
 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 4/2023 
 

2023-02-23 

§ 6 
Borttagen på grund av sekretess  
RK 2023/67 
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§ 7 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen 
RK 2023/71 
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§ 8 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen 
RK 2023/128 
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§ 9 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen 
RK 2023/129 
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§ 10 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av beslut som delegerats enligt 6 kap 39 § 
kommunallagen 
RK 2023/130 
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§ 11 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 1 
februari 2023 och den 15 februari 2023. 
  
Nämnden ajournerades mellan klockan 17.35-19.35 för 
allmänhetens frågestund. Sammanträdet återupptogs klockan 19.35. 
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§ 12 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
Förvaltningen lämnade inte någon information till nämnden. 

Frågor från nämnden 
 
Aleks Sakala (M) frågade hur snö- och halkbekämpning utfallit i 
stadsdelsområdet. 
Förvaltningens svar: Det har varit få felanmälningar som inkommit 
för det som avser nämndens ansvarsområde. 
 
Aleks Sakala (M) frågade hur arbetet löper gällande 
Kvarnbacksberget i Kista. 
Förvaltningens svar: Förvaltningen återkommer med ett svar. 
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§ 13 
Verksamhetsberättelse 2022 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd  
RK 2023/28 
 

Beslut  
1. Verksamhetsberättelse för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 

med bokslut för år 2022 godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen och revisorerna. 

2. Nämnden godkänner uppföljning av intern kontroll i 
enlighet med bilaga 2. 

3. Nämnden godkänner uppföljning av dataskyddsarbete i 
enlighet med bilaga 6. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen bedömer att nämnden bidrar till att 
uppfyllatvå av kommunfullmäktiges tre inriktningsmål och att ett 
mål uppfylls delvis. Målet som uppnås delvis är En hållbart 
växande och dynamisk storstad med hög tillväxt. Även nämndens 
mål bedöms i huvudsak uppnås. 
 
Den ekonomiska uppföljningen visar ett samlat överskott om 24,0 
mnkr efter resultatdispositioner vilket är i linje med förvaltningens 
senaste prognoser. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen m.fl. (M), Patrick Amofah (C) anmälde ett särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Under fyra år genom mandatperioden 2018–2022 har Moderaterna, 
Centerpartiet, Liberalerna och Miljöpartiet tagit ansvar för 
Stockholm och Rinkeby-Kista. Genom en ansvarsfull politik som 
satt medborgarna i främsta ledet har vi åstadkommit en stabil och 
trygg ekonomisk utveckling, tagit ansvar för att främja tryggheten, 
höjt skolresultaten på Järva och stärkt socialtjänsten. 
 
Under de fyra år som gått har ungdomsverksamheten vid 
Framtidens hus startats upp och utvecklats. En strukturerad 
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fritidsverksamhet som ger stadsdelens unga en plattform att stå på 
inför ett vuxenliv som ställer stora krav på alla. Framtidens hus har 
fått positiv uppmärksamhet långt utanför stadsdelens gränser och 
med ett koncept som vi hoppas ska sprida sig till andra stadsdelar. 
Vi är glada för att den nya majoriteten fortsätter de satsningarna vi 
påbörjade kring Framtidens hus. 
 
Järva har fortfarande stora problem med medborgarnas berättigade 
oro för tryggheten. Vi kan dock konstatera att vår satsning på 
socialsekreterare placerade på polishuset i Rinkeby, samt arbetet 
med Trefas, har gett en utveckling där skjutningarna i vårt område 
minskat rejält. Genom fortsatt samverkan mellan stadsdelarna på 
Järva, Polisen och andra aktörer – även enligt vår uppfattning 
ordningsvakterna som fortfarande behövs – finns förutsättningar för 
att utvecklingen ska kunna fortsätta i en positiv riktning. 
 
Genom sommar- och feriejobb har fler ungdomar än tidigare fått 
möjligheten till den första raden i sitt cv. 
 
Bidragsberoendet i stadsdelen har sjunkit under åren som gått. Vi 
vill fortsätta en politik som gör att än fler människor kommer in i 
arbete och/eller utbildning och därigenom blir självförsörjande. I 
synnerhet är det viktigt nå kvinnor och unga i våra gemensamma 
kraftansträngningar för att färre ska vara beroende av 
försörjningsstöd och stå på egna ben. 
 
Stadsdelen är i ett bättre skick nu än vad den var då vi tillträdde 
efter valet 2018. Vi kommer i opposition värna om de reformer som 
bidragit till att skapa en positiv utveckling. 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2023/28-2 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-30 
Verksamhetsberättelse 2022 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd  

 1082585 Bilaga 1. SDN01 VB22 Rinkeby-Kista sdn 
 1082588 Bilaga 3. Innovationssatsningar 2022 
 RK 2023/28-1 Bilaga 6. Uppföljning av dataskyddsarbete 

GDPR årsrapport 2022 för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 
 RK 2023/28-3 Bilaga 2. Uppföljning av intern kontroll 2022 
 RK 2023/28-4 Bilaga 4. Underlag till förskolerapport 
 1089206 Bilaga 14. Nyckeltal 2022 Rinkeby-Kista 
 RK 2023/28-5 Bilaga 5. Uppföljningsrapport näringsliv VB 

2022 
 RK 2023/28-6 Bilaga 7. Uppföljning öppen 

fritidsverksamhet 
 RK 2023/28-7 Bilaga 8. Slutrapport klimatinvestering 

torkskåp 
 RK 2023/28-8 Bilaga 9. Slutrapport Klimatinvestering LED 
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 RK 2023/28-9 Bilaga 10. Slutrapport Klimatinvestering 
växtbäddar 

 RK 2023/28-10 Bilaga 13. Uppföljning trygghetsinvestering 
parkområde vid Sunnanbyplan 

 RK 2023/28-12 Bilaga 11. Uppföljning trygghetsinvestering 
upprustning befintliga hundrastgårdar 

 RK 2023/28-11 Bilaga 12. Uppföljning trygghetsinvestering- 
ny hundrastgård i Rinkeby 
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§ 14 
Förändringar avseende hundrastgårdar inom Rinkeby-
Kista stadsdelsnämndsområde  
Hemställan till kommunfullmäktige 
RK 2022/678 
 

Beslut  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd hemställer hos kommunfullmäktige 
att ändra de lokala ordningsföreskrifterna så att de omfattar en ny 
hundrastgård i Rinkeby (Bredbykullen) samt befintliga 
hundrastgårdar i Kista (Kista Alléväg 17) och Husby (Husbystigen) 
enligt förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stockholms allmänna lokala ordningsföreskrifter anger att hundar 
ska hållas kopplade på offentlig plats, med undantag för de områden 
där kommunen har anlagt hundrastplatser. Hundrastplatser finns 
angivna i en karta i föreskrifternas bilaga 9. 
 
Inom kort kommer en ny hundrastgård att färdigställas i Rinkeby. 
Därutöver finns två befintliga hundrastgårdar i stadsdelarna Kista 
och Husby som inte är angivna i de lokala ordningsföreskrifterna. 
 
Beslut om nya hundrastplatser fattas av kommunfullmäktige. 
Förvaltningen föreslår därmed att stadsdelsnämnden hos 
kommunfullmäktige begär om ändring i de allmänna lokala 
ordningsföreskrifterna för Stockholms kommun, med anledning av 
den nya hundrastgården vid Bredbykullen i Rinkeby samt 
hundrastgårdarna i Kista och Husby. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/678-1 Tjänsteutlåtande daterat 2023-02-23 
Förändring avseende hundrastgårdar inom Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämndsområde 
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§ 15 
Bryta socialt utanförskap hos unga  
Yttrande över revisionsrapport nr 10/2022 
RK 2022/709 
 

Beslut  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beslutar att godkänna förvaltningens 
yttrande över revisionsrapporten och överlämna det till 
stadsrevisionen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd har deltagit i stadsrevisionens 
granskning om att bryta socialt utanförskap hos unga. Förvaltningen 
ser positivt på att granskningen har genomförts, då den har belyst en 
viktig målgrupp som förvaltningen har haft fokus på under 2022. 
 
Rekommendationerna som revisorerna givit till arbetsmarknads- 
och utbildningsnämnden anser förvaltningen är bra och kan 
vidareutveckla arbetet med unga vuxna som varken arbetar eller 
studerar. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/709-2 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-16 Bryta 
socialt utanförskap hos unga - Yttrande över revisorernas 
rapport nr 10 2022 

 RK 2022/709-1.1 Bilaga - Revisionsrapport nr 10/2022 - 
Bryta socialt utanförskap hos unga 
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§ 16 
Boendeplan för bostäder med särskild service för 
personer med funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 
2023-2033  
RK 2022/742 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner boendeplanen för region Västerort 
när det gäller den del som avser Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningarna i region Västerort (Rinkeby-Kista, 
Spånga-Tensta, Hässelby-Vällingby och Bromma) har i samarbete 
tagit fram en plan för bostäder med särskild service för personer 
med funktionsnedsättning för perioden 2023-2033. Regionens 
boendeplan är, tillsammans med övriga regioners boendeplaner 
underlag till den stadsövergripande boendeplan som tas fram av 
socialförvaltningen. 
 
Boendeplanen omfattar bland annat befintliga boenden, planerade 
byggprojekt och uppskattat behov av bostäder med särskild service 
för personer med funktionsnedsättning. Swecos prognos över 
behovet av bostäder med särskild service för perioden 2023-2033 
utgör ett viktigt underlag i boendeplanen. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/742-3 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-02 
Boendeplan för bostäder med särskildservice för personer 
med funktionsnedsättning enligt LSS och SoL 2023-2033 

 RK 2022/742-1 Bilaga 1 Boendeplan för bostad med särskild 
service för personer med funktionsnedsättning enligt LSS 
och SoL 2023-2033 avseende region västerort 

 RK 2022/742-2 Bilaga 2 Prognos över behovet av bostäder 
med särskild service 2023-2032 från Sweco 
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§ 17 
Beslut om fördelning av arbetsmiljöuppgifter inom 
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning  
RK 2023/125 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden beslutar att fördela arbetsmiljöuppgifter 

till stadsdelsdirektör Victoria Callenmark enligt 
förvaltningens förslag. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att stadsdelsdirektören har rätt 
att fördela arbetsmiljöuppgifter vidare ut i organisationen, så 
att det systematiska arbetsmiljöarbetet kan bedrivas på ett 
tillfredställande sätt. 

 

Sammanfattning av ärendet  
I Arbetsmiljöverkets föreskrift om systematiskt arbetsmiljöarbete 
AFS 2001:1 framgår att arbetsgivaren ska undersöka, genomföra 
och följa upp verksamheten så att ohälsa och olycksfall i arbetet 
förebyggs och en tillfredsställande arbetsmiljö uppnås. 
 
Arbetsgivaren ska fördela arbetsmiljöuppgifter, genom så kallad 
uppgiftsfördelning till chefer i verksamheten. Det juridiska ansvaret 
för arbetsmiljön kan dock inte överlåtas utan ligger kvar hos 
arbetsgivaren. För stadsdelsnämnderna innebär detta att det är de 
förtroendevalda som är arbetsgivare och huvudansvariga för en god 
arbetsmiljö. Ansvaret är kollektivt för alla ledamöter i nämnden. En 
uppgiftsfördelning av det systematiska arbetsmiljöarbetet behöver 
göras från nämnd till stadsdelsdirektör. Nämnden ska också tillse att 
stadsdelsdirektören får rätt att fördela ut uppgifter i organisationen 
så att det systematiska arbetsmiljöarbetet kan bedrivas på 
arbetsplatserna. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2023/125-1 Tjänsteutlåtande daterat 2023-02-07 Beslut 
om fördelning av arbetsmiljöuppgifter inom Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltning 
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§ 18 
Riktlinjer avseende Stockholms stads sommarkollo  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2022/240 
RK 2022/714 
 

Beslut  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 
förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd har från kommunstyrelsen emottagit 
remiss om Riktlinjer avseende Stockholms stads sommarkollo. 
Riktlinjer reglerar syfte och mål med Stockholms stads 
kolloverksamhet samt hur platserna på kollogårdarna ska fördelas 
till boende i stadens stadsdelsnämndsområden. Riktlinjerna reglerar 
även övergripande ansvarsfördelning mellan stadens nämnder och 
kolloarrangörerna samt hur beslut om personalförstärkning fattas. 
 
Förvaltningen ser positivt på förslaget på de uppdaterade 
riktlinjerna och anser att de ligger i linje med de mål som finns i 
2023 års verksamhetsplan. Likaså är förvaltningen positiv till att 
kolloplatserna ska fördelas till boende i stadens stadsdelsområden 
utifrån en resursfördelning som tar hänsyn till befolkningsmängd 
och socioekonomiska faktorer. Förvaltningen bedömer att strävan 
mot en starkare lokal förankring i form av ledare och personal från 
området kan skapa större igenkänning bland föräldrar och öka 
antalet barn som deltar på kollo. Vidare anser förvaltningen att fler 
ansökningstillfällen och ett längre ansökningsförfarande kan öka 
antalet sökande från stadsdelsområdet. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 

 RK 2022/714-2 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-31 
Riktlinjer avseende Stockholms stads sommarkollo 

 RK 2022/714-1.2 Riktlinjer avseende Stockholms stads 
sommarkollo 
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§ 19 
Nytt system för statsbidrag till studieförbundens 
verksamhet  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2023/15 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen har mottagit en remiss från 
kommunstyrelsen avseende ”Nytt system för statsbidrag till 
studieförbundens verksamhet”. Remissen kommer ursprungligen 
från Folkbildningsrådet. 
 
Folkbildningsrådet föreslår att ändra villkoren för statsbidrag till 
studieförbunden. En modell ska införas som grundar sig på en 
kvalitetsbedömning istället för statistiskt underlag. 
 
Förvaltningen bedömer att förslaget kan väntas påverka utbudet av 
studieförbundens verksamhet positivt. Samtidigt ser förvaltningen 
en utmaning i att fördela bidraget objektivt och opartiskt. 
Sammantaget anser förvaltningen av fördelarna med den nya 
modellen för utdelning av statsbidrag överväger nackdelarna.   
 
Förvaltningen föreslår att besvara remissen med tjänsteutlåtandet. 
  
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Ghazal Saberian (SD) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – se 
Reservation nedan. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 

Reservation 
Ghazal Saberian (SD) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
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Förslag till beslut 

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut 
2. Därutöver anföra följande: 

 
Stockholms stad har en stödmodell och en hantering av stöd till 
studieförbunden som är fristående från statens stödsystem. Därför 
berörs inte staden direkt av Folkbildningsrådets förslag till ändrad 
stödmodell. 
 
Det är uppenbart att en förändring av systemet är nödvändig. Det 
har uppdagats flera fall av fusk och felaktigheter i studieförbundens 
verksamheter och Riksrevisionens rapport visade på brister i alla led 
när det kommer till hur folkbildningsanslaget följs upp. Hyror har 
betalats ut flera gånger och bidrag har fördelats för kurser som 
aldrig ägt rum eller för deltagare som inte existerat. Riksrevisionen 
har gjort bedömningen att uppföljningen och kontrollen av 
statsbidrag behöver stärkas väsentligt. 
 
Vi anser därför att Folkbildningsrådet inte endast bör förnya 
systemet för statsbidrag till studieförbunden, utan även verka för att 
överföra bidragsfördelningen och uppföljningen till en statlig 
myndighet. Alternativt verka för att Folkbildningsrådet blir en 
statlig myndighet med tydligare statlig styrning. 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2023/15-2 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-30 Nytt 
system för statsbidrag till studieförbundens verksamhet 

 RK 2023/15-1.2 Bilaga 1 - Remisskrivelse anga°ende 
fo¨rslag till nytt bidragssystem fo¨r studiefo¨rbunden 

 RK 2023/15-1.3 Bilaga 2 - Förslag: Statsbidrag till 
verksamhet i studieförbunden 
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§ 20 
Motion om att inrätta en central bidragsnämnd för att 
motverka välfärdsbrottslighet  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
RK 2022/655 
 

Beslut  
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktigeledamot Nike Örbrink (KD) har lämnat en 
motion till kommunfullmäktige med förslaget att inrätta en central 
bidragsnämnd med ansvar för stadens fördelning, utbetalning och 
uppföljning av föreningsbidrag. Förvaltningen bedömer att förslaget 
har fördelar vad gäller möjligheter till en likvärdig och likställd 
hantering av föreningsbidrag i staden men ser också risker då det 
lokala perspektivet och kunskapen går förlorad. Förvaltningen 
föreslår att nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen m.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
 
Stockholm ska ha ett rikt och varierat föreningsliv med goda 
möjligheter för människor att engagera sig. För att uppnå detta kan 
ibland kommunalt ekonomiskt stöd krävas men det ska vara 
restriktivt och noga kontrollerat. 
 
Moderaterna har under mandatperioden arbetat för att öka 
uppföljningen av utbetalda bidrag samt arbetat för att säkerställa att 
utbetalningar endast sker till demokratiska organisationer men ännu 
mer kan göras. Idag betalas olika föreningsbidrag om av ett 20-tal 
olika nämnder och det är näst intill en omöjlighet att få en överblick 
över vilket stöd en förening får utan att förlita sig på föreningens 
egna uppgifter. 
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För att få en sammanhållen bild av vilka medel olika föreningar 
tillgodogör sig under ett år och för att kontrollera att medlen 
används på rätt sätt krävs en sammanhållande ansökningsprocess, 
att färre antal nämnder betalar ut bidrag, att samtliga stöd betalas ut 
under samma tidsspann och att resten av verksamhetsåret kan ägnas 
åt uppföljning, samordning och informationsspridning. 
 
Därför anser Moderaterna att ansökningar, utbetalningar och 
uppföljning av föreningsbidrag sker av en förvaltning i staden och 
att bidrag alltid ska betalas tillbaka i de fall fusk upptäcks eller 
organisationens demokratiska värderingar kan ifrågasättas. 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/655-2 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-16 Motion 
om att inrätta en central bidragsnämnd för att motverka 
välfärdsbrottslighet  

 RK 2022/655-1.1 Bilaga Motion om att inrätta en central 
bidragsnämnd för att motverka välfärdsbrottslighet 
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§ 21 
Förslag till detaljplan för fastigheterna Mariehamn 1, 
Mariehamn 2 samt del av fastigheten Akalla 4:1 i Akalla  
Svar på remiss från stadsbyggnadskontoret 
RK 2023/59 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har tagit fram ett förslag till ny detaljplan 
för bostäder och lokaler inom fastigheten Mariehamn 1, Mariehamn 
2 och del av Akalla 4:1 i Akalla. Ärendet har beretts inom 
avdelningen för stadsutveckling, medborgarservice och fritid. 
Lokalenhet, pensionärsrådet och rådet för funktionshinderfrågor har 
getts möjlighet att inkomma med synpunkter på planförslaget. 
 
Detaljplanen syftar till att möjliggöra en utbyggnad av Akalla torg 
och ska möjliggöra för cirka 160 nya bostäder och lokaler med 
centrumändamål samt viss utbyggnad av gata och allmän plats inom 
området. 
 
Förvaltningen är positiv till att möjliggöra fler bostäder i området 
och ser att otrygga ytor kring torget kan komma att minska. Vidare 
vill förvaltningen lyfta fram vikten av att torget utformas som 
inbjudande och trivsamt att vistas på samt att tillgängligheten av 
närservice säkerställs. Förvaltningen vill betona att det är centralt att 
en god närmiljö och närservice upprätthålls under hela utvecklingen 
av området. Därför vill förvaltningen uppmuntra att det hittas 
former för samarbete med boende och verksamma för att skapa 
lokal förankring och förutsättningar för en god närmiljö/-service. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 
 
Ghazal Saberian (SD) lämnade ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med förslaget – se 
Reservation nedan. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de olika förslagen mot 
varandra och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens 
förslag. 
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Reservation 
Ghazal Saberian (SD) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
 
Förslag till beslut 

1. Remissen besvaras med Sverigedemokraternas 
tjänsteutlåtande 

2. Därtill tillägga följande: 
 
Rinkeby Kista stadsdelsnämnd är mycket oroad över att daglig 
service som postombud och ICA-affären försvinner som ett resultat 
av den omfattande nybyggnationen som möjliggörs av detaljplanen. 
Med rådande byggpriser och därtill pausade byggprojekt så innebär 
detta att många byggrätter kvarstår outnyttjade i staden. Därmed 
kommer med byggstart för fastigheter tillhörande den nya 
detaljplanen i Akalla centrum troligen ta mycket lång tid. Samtidigt 
som fastigheten förfaller och området förlorar sin viktiga knutpunkt. 
 
Akalla är ett område med sociala utmaningar. En nedstängning av 
den begränsade dagliga servicen som finns i området kan inte 
motiveras med den politiska viljan att få in flera lägenheter. 
Nämnden förespråkar att staden avbryter detaljplanearbetet och 
återtar såväl tomträtt som fastighet i egenregi för att i samråd med 
närboende utveckla en trygg och långsiktig lösning. 

Särskilt uttalande 1 
Elvir Kazinic m.fl. (S), Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V), Tomas Beer 
(MP) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi godkänner stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande. Därutöver 
vill vi anföra följande: 
 
Förslaget till detaljplan förutsätter att den befintliga byggnaden rivs. 
Byggnaden ritades på 1970-talet av en känd arkitekt (Lars Bryde). 
Den utformades för att passa in i Akallas stadsmiljö, som utmärks 
av att det finns höga s.k. skivhus utefter Sibeliusgångens norra sida, 
medan det på den södra sidan finns endast relativt låga byggnader 
(förskolor, skolor, livsmedelsbutiker m.m.). På andra sidan 
Helsingfors- och Mariehamnsgatan, sett från Sibeliusgången, finns 
4 våningar höga bostadshus. Detta gör att Sibeliusgången inte 
upplevs som trång och mörk, utan har potential att vara ett vackert 
och trivsamt gångstråk. 
 
Butiksbyggnaden är ”grönklassad” av Stockholm stadsmuseum, 
vilket innebär att man i första hand bör bevara och renovera den, 
men det innebär inget förbud mot rivning. Staden valde att i 
november 2018 sälja byggnaden till att privat fastighetsbolag som 
hade den uttalade ambitionen att riva den och i stället uppföra en 
ny, större, byggnad. I samband med försäljningen gavs köparen en 
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markanvisning. Det är den utgångspunkt vi nu har att förhålla oss 
till. 
 
Vi instämmer i bedömningen att planområdet kan utnyttjas bättre än 
för närvarande. Vi ser också positivt på att det inom ramen för 
projektet tillförs nya bostäder. Det bidrar till att minska 
bostadsbristen i Stockholm, samt ökar kundunderlaget för butiker 
och annan service i närområdet. Detta är viktiga delar i 
stadsutvecklingen i Järva-området. Vi är alltså generellt positiva till 
en eller flera nya byggnader på planområdet. Dock är det av största 
vikt för oss att sådana här projekt förankras med de som bor runt 
omkring och uppfattningen från många boende i området är att så 
inte har gjorts. 
 
I projektets start-PM sägs att ”Den nya bebyggelsen ska anpassas 
till platsens förutsättningar främst med avseende på omgivande 
struktur, skala, kulturmiljö och fastighetens strategiska läge 
….  Akallas strukturella karaktär ska vara en tydlig utgångspunkt i 
utformning och gestaltning…. ”.   
 
Vi menar att det är tveksamt om det nu aktuella förslaget faktiskt 
strävat efter detta. Ovan nämnda struktur med låga hus på 
Sibeliusgångens södra sida bryts. I start-PMn skissades på flera 
mindre huskroppar på planområdet. Detta har dock ändrats.  
 
Som förvaltningen är inne på i sitt utlåtande anser vi att den 
föreslagna byggnaden är alltför hög i förhållande till närliggande 
bebyggelse. Det får till följd att den nya byggnaden under stora 
delar av dagen skulle lägga förskola och del av skolan i skugga, 
liksom delar av Sibeliusgången och senare på dagen Akalla Torg 
och nedgången till T-banan. Vidare gör den föreslagna 
utformningen av den nya byggnaden, och närheten till befintlig 
bebyggelse, att det nya kvarteret och dess närmaste omgivning kan 
upplevas vara ”trångt”. 
 
Vi är kritiska till att den nya byggnaden enligt planförslaget ska 
innehålla nästan enbart 1- och 2-rumslägenheter. I kombination med 
det nya kvarterets gestaltning medför det en risk att det blir fråga 
om ”genomgångslägenheter”, dvs. att många av dem som flyttar in 
gör det med ambitionen att snart flytta vidare. Akalla (och Järva i 
övrigt) behöver tvärtom lägenheter som möjliggör för boende att 
långsiktigt kunna trivas och vilja bli kvar i stadsdelen. 
 
Om den nu befintliga byggnaden rivs tillkommer ett 
övergångsproblem: Livsmedelsbutiken och övriga verksamheter 
kan inte vara kvar under byggtiden. Särskilt äldre och 
funktionshindrade, men också övriga boende i närområdet, kan ha 
svårt att ta sig till en livsmedelsbutik längre bort. Vi har förståelse 
för den oro de närboende känner inför detta. 
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Staden kan inte ge sig in i förhållandet mellan den privata 
fastighetsägaren och dess hyresgäster, men vi vill ändå uttrycka vår 
förhoppning att livsmedelsbutiken kan fortsätta så länge som 
möjligt.  Staden bör göra ansträngningar för att finna en temporär 
lösning, t.ex. i form av en tillfällig matbutik med nödvändig 
samhällsservice som posthantering under byggskedet. Skulle detta 
misslyckas orsakar det större problem för de boende och 
stadsdelsförvaltningen kommer att få ökade kostnader för hemtjänst 
etc. 
 
Den oro som uppstått visar på vikten av de boendes delaktighet 
både i detta projekt och generellt när förändringar planeras. 
Stadens utvecklingsprojekt behöver inkludera de boende i hela 
processen. Behov finns av en tydlig, lokalt utformad, processkarta 
för medborgarnas delaktighet. Då detta projekt ligger i ett område 
med låg socioekonomisk status (Järva) är arbetet med 
boendedialogen särskilt viktigt. Det är också viktigt att formerna för 
dialog och delaktighet anpassas till de förutsättningar de boende i 
varje område har för sitt deltagande. Stadens dialog med de boende 
i Akalla om det nu aktuella projektet bör fortsätta i lämpliga former 
tills det är slutfört. 

Särskilt uttalande 2 
Ole-Jörgen m.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
 
Den 15 november 2018 beslutade exploateringsnämnden att 
markavisa aktuellt område till SSM fastigheter AB och 
dotterbolaget Akalla Centrumfastigheter AB. SSM Fastigheter AB 
köptes sedan upp av Amasten Fastighets AB som köptes upp av 
SBB i april 2022. 
 
Syftet med detaljplanen är att möjliggöra utbyggnad av Akalla 
centrum. Detaljplanen ska möjliggöra för nya bostäder och lokaler 
för centrumändamål samt viss utbyggnad av gata och allmän plats 
inom området. Detaljplanen möjliggör för cirka 160 nya bostäder. 
Det är positivt att detta kan möjliggöra fler bostäder i området och 
att projektet kan bidra till att minska otrygga ytor kring torget när 
det är färdigt. 
 
Samtidigt skulle ett genomförande av detaljplanen innebära att den 
byggnad där ICA-affären idag finns rivs, vilket skulle kunna få en 
negativ påverkan på dagligvaruservicen i Akalla. Vi delar därför 
helt stadsdelsförvaltningens synpunkt om att det är centralt att en 
god närmiljö och närservice upprätthålls under hela utvecklingen av 
området. 
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Särskilt uttalande 3 
Patrick Amofah (C) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande: 
 
Den 15 november 2018 beslutade exploateringsnämnden att 
markavisa aktuellt område till SSM fastigheter AB och 
dotterbolaget Akalla Centrumfastigheter AB. SSM Fastigheter AB 
köptes sedan upp av Amasten Fastighets AB som köptes upp av 
SBB i april 2022. 
 
Syftet med detaljplanen är att möjliggöra utbyggnad av Akalla 
centrum. Detaljplanen ska möjliggöra för nya bostäder och lokaler 
för centrumändamål samt viss utbyggnad av gata och allmän plats 
inom området. Detaljplanen möjliggör för cirka 160 nya bostäder. 
Det är positivt att detta kan möjliggöra fler bostäder i området och 
att projektet kan bidra till att minska otrygga ytor kring torget när 
det är färdigt. 
 
Detta innebär en planerad rivning av byggnaden där ICA-affären 
finns i Akalla centrum. Det innebär också att det kommer att 
påverka tryggheten i området under hela utvecklingen av området 
samt att cirka 9000 invånare kommer bli utan dagligvaruservice i 
Akalla, många är äldre personer som kommer att ha svårt med en 
grundläggande samhällsservice. 
 
Centerpartiet föreslår att exploateringsnämnden ska inventera 
tillgänglig mark för att hjälpa till att identifiera en lämplig plats i 
anslutning till Akalla centrum där matbutiken tillfälligt kan inhyras 
under tiden den nya fastigheten byggs. Detta för att undvika att inte 
cirka 9 000 Akallabor, varav en stor andel äldre personer, skall bli 
av med dagligvaruservice för längre tid som är flera år under 
projektet genomförande. 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2023/59-2 Tjänsteutlåtande daterat 2023-02-07 Förslag 
till detaljplan för fastigheterna Mariehamn 1, Mariehamn 2 
samt del av fastigheten Akalla 4:1 i Akalla 

 RK 2023/59-3 Bilaga 1 - Plankarta 
 RK 2023/59-4 Bilaga 2 - Planbeskrivning  
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§ 22 
Ansökan om nytt serveringstillstånd för Järva Discgolf 
Park AB  
Svar på remiss från socialförvaltningens tillståndsenhet 
RK 2023/60 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan från Järva Discgolf Park AB 
om serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl och andra jästa 
alkoholdrycker, i enlighet med vad som redovisas i ärendet 
 

Sammanfattning av ärendet  
Järva Discgolf Park AB ansöker om tillstånd för stadigvarande 
alkoholservering för allmänheten i restaurangen Järva DiscGolfCafé 
måndag till söndag kl. 11:00-22:00 och på uteservering måndag till 
söndag 11:00-22:00. Förvaltningen föreslår att Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd tillstyrker att ansökan om serveringstillstånd 
beviljas. Detta under förutsättning att lagstadgade 
ordningsföreskrifter och åldersgränser för servering/försäljning av 
alkohol, tobak och spel följs. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2023/60-2 Tjänstutlåtandedaterat 2023-01-31 Ansökan 
om nytt serveringstillstånd för Järva Discgolf Park AB 

 RK 2023/60-1 Remiss ansökan om nytt serveringstillstånd 
för Järva Discgolf Park AB 
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§ 23 
Anmälan till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) av ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS – kvartal 4, 2022  
RK 2023/24 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet att kvartalsvis 
rapportera gynnande beslut som inte har verkställts inom tre 
månader från beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera 
avbrott i verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden 
fram till dess att besluten är verkställda. Rapporteringen sker till 
Inspektionen för vård och omsorg (IVO). Rapporteringen sker även 
till äldrenämnden, socialnämnden och stadens revisorer. Detta 
ärende gäller kvartal 4, 2022. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2023/24-1 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-24 Anmälan 
till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) för ej 
verkställda beslut enligt SoL och LSS-kvartal 4 2022 

 RK 2023/24-4 Kvartal 4-2022 Funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 

 RK 2023/24-2 Kvartal 4-2022 Äldreomsorg 
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§ 24 
Handläggning av barnärenden 0-12 år - 
Socialtjänstinspektörernas kvalitetsgranskning  
Redovisning av 
RK 2022/723 
 

Beslut  
Redovisningen läggs till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stockholms stads socialtjänstinspektörer ska bevaka likställigheten 
över staden samt sprida goda exempel, i syfte att stödja 
verksamheternas utvecklings- och kvalitetsarbete. Jämställdhet och 
barnperspektiv ska i möjligaste mån belysas och lyftas fram. 
 
Granskningen av Stockholms stads socialtjänstinspektörer avser 
handläggning av barn 0-12 år och omfattar stadsdelsförvaltningarna 
Farsta, Hägersten-Älvsjö, Rinkeby-Kista, Skarpnäck, Södermalm 
och Östermalm. Granskningen genomfördes under perioden januari 
till november 2022. Ärendena som slumpvis valdes ut var aktuella 
under 2021-2022 och totalt granskades 120 ärenden – 20 per 
stadsdelsförvaltning. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i 
enlighet med förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 RK 2022/723-2 Tjänsteutlåtande daterat 2023-01-11 
Handläggning av barnärenden 0-12 år - 
Socialtjänstinspektörernas kvalitetsgranskning 
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§ 25 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. "Ordningsvakter" av Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Patrick 

Amofah (C) överlämnas till förvaltningen för beredning. 
2. Skrivelsen "Kött och fiskfria dagar i förskolan" av Ghazal 

Saberian (SD) överlämnas till förvaltningen för beredning. 
  
 

Inkomna skrivelser 
 "Kött och fiskfria dagar i förskolan" av Ghazal 

Saberian (SD) 
 "Ordningsvakter" av Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Patrick 

Amofah (C) 
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§ 26 
Postlista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 9 januari 2023 till och med 
den 3 februari 2023. 
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§ 27 
Uppdragslista  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 6 
februari 2023. 
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§ 28 
Konferenser och utbildningar  

Beslut  
Stadsdelsnämnden beslutade om utbildning för nämnden den 7 
februari (heldag) och den 16 mars (halvdag) 2023 samt att arvode 
utgår.  
 

Ärendet 
Utbildning för stadsdelsnämnden den 7 februari 2023 (heldag) och 
den 16 mars 2023 (halvdag). 
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§ 29 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde  
RK 2023/11 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 21 
februari 2023. 
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§ 30 
Anmälan av delegationsbeslut  
RK 2023/4 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 
 

Ärendet 
Dnr Beslut Datum Beslutsfattare 

RK 2022/604 Markupplåtelse 
- Sandfickor 
vid Husbygård, 
Hansta-vägen, 
Torneågata, 
Århusgatan 
och Oddegatan 

2023-01-04 Avdelningschef 

RK 2022/605 Markupplåtelse 
- Sandficka, 
Hjulstaväge, 
Almbygatan 
10. 
Månlandare 
Osbyringen 
38/Knutby-
gången  

2023-01-04 Avdelningschef 
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§ 31 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  
Det fanns inget att anmäla. 
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§ 32 
Granskning AIF Kista  

Beslut  
Stadsdelsnämnden beslutade enligt förslag från ordföranden Elvir 
Kazinic m.fl. (S), Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V), Tomas Beer 
(MP) enligt nedanstående: 
 
Stadens skattemedel ska användas till de ändamål de är avsedda. 
Detta gäller även bidrag till föreningar. Det arbete som sedan 
tidigare inletts om att skärpa stadens regelverk och uppföljning av 
bidragsgivning behöver fortsätta. Det är därför välkommet att det i 
budget för år 2023 föreslås en gemensam ingång för 
bidragsansökningar för att ytterligare öka transparensen och 
möjligheten till uppföljning. 
 
Det är viktigt att det arbetet fortsätter, att kontrollen är strikt och att 
det samtidigt är lätt för seriösa aktörer att samarbeta med staden. 
I de fall det finns skäl att misstänka felaktigheter så ska de faktiska 
förhållandena alltid utredas och tydliggöras och med en bättre 
kontroll och tätare uppföljning ska felaktiga utbetalningar upptäckas 
tidigare. 
 
I det nu aktuella ärendet om nattfotbollen välkomnar vi en 
granskning. 
 
Det är bra att Idrottsförvaltningen granskat och polisanmält ärendet. 
 
Med utgångspunkt i idrottsförvaltningens granskning ska Rinkeby-
Kista stadsdelsnämnd agera och granska om de bidrag som 
lämnades under föregående mandatperiod har använts på korrekt 
sätt. I vilken form en granskning ska ske bör avgöras av 
förvaltningen. 
 
Sedan maktskiftet efter valet 2022 har inga anslag lämnats till 
föreningen från stadsdelsnämnden. 
 

Ärendet 
Skrivelse från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet i 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 
Skrivelse från Moderaterna i Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 
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Förslag till beslut 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) framlade ett eget förslag till beslut 
och yrkade bifall för detta - se Reservation nedan. Ghazal 
Saberian (SD) anslöt sig till förslaget. 
 
Ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S), Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) 
och Tomas Beer (MP) framlade ett eget förslag till beslut och 
yrkade bifall för detta - se Beslut ovan. 

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde förslagen mot varandra och 
fann att nämnden hade beslutat enligt förslag från 
Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet. 
  
Omröstning begärdes 
Stadsdelsnämnden fastställande följande propositionsordning: Den 
som vill bifalla det av Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) framlagda 
förslaget röstar ja, den som vill bifalla det av ordföranden Elvir 
Kazinic m.fl. (S), Ahmed Sharaf Abdi m.fl. (V) och Tomas Beer 
(MP) framlagda förslaget röstar nej. Omröstningen utföll med  
6 ja-röster och 7 nej-röster. Ja svarade Ole-Jörgen Persson (M), 
Aleks Sakala (M), Kerstin Thufvesson (M), Ghazal Saberian (SD) 
för Gabriel Kroon (SD), Jean-Robert Nino (M) för Said Abdu (L), 
Patrick Amofah (C). Nej svarade Elvir Kazinic (S), Kyllikki 
Iroegbu (S), Bengt Ohlsson (S), Fadumo Dahir Igal (S), Ahmed 
Sharaf Abdi (V), Helene Wildner (V), Tomas Beer (MP). 

Reservation 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag samt Ghazal Saberian (SD) och Patrick 
Amofah (C): 
 
De senaste dagarna har två stora nationella tidningar, SvD och 
Expressen, skrivit längre reportage om en förening, verksam i 
Rinkeby-Kista, som av Idrottsförvaltningen i Stockholms stad 
utreds för hur de hanterat de föreningsbidrag föreningen fått för att 
arrangera Nattfotboll för ungdomar. 
 
Idrottsförvaltningen har även polisanmält föreningen. 
 
Den aktuella föreningen har också fått föreningsbidrag från 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. Senast för 2022 har en enig nämnd 
beviljat föreningsbidrag bland annat för aktiviteter kopplat till 
spontanidrott, fotokurser samt utflykter. 
 
Det är av yttersta vikt att stadsdelsnämndens bidrag till föreningar 
följs upp och att man så långt det över huvud taget är möjligt 
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säkerställer att bidragen går till de ändamål de faktiskt är tänkta att 
göra. 
 
Om frågetecken uppstår är det nämndens ansvar ta tag i detta och 
göra vad man kan för att utreda de faktiska förhållandena. 
I detta fall har en rad frågetecken uppstått. 
 
I de två artiklarna som hänvisas till i första stycket framkommer 
information om hotell och utlandsresor. Men enligt företrädare för 
föreningen är det inte idrottsförvaltningens pengar man spenderat. 
Föreningen har bland annat sökt föreningsbidrag för olika projekt. 
 
– Det är inte samma pengar. Man kan inte blanda ihop två projekt. 
Vi fick aldrig en rättvis bedömning, säger han. (Intervju i 
Expressen, 19 februari 2023). 
 
Utifrån citatet ovan behöver det utredas särskilt om det i så fall 
skulle ha varit stadsdelsnämndens bidrag som gått till ovanstående 
vilket torde stå i strid med nämndens förutsättningar för att ge 
föreningen bidrag. 
 
Moderaterna yrkar därför att stadsdelsnämnden uppdrar åt 
stadsdelsförvaltningen att inleda en fördjupad granskning av AIF 
Kista för att reda ut ifall missförhållanden förekommit gällande 
avvändande av föreningsbidrag från Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. 
En sådan granskning bör ske genom att stadsdelsförvaltningen 
upphandlar en extern revisionsbyrå för ändamålet.  
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